

## The Opportunity

### Our Mission

At the Catholic School of Evangelization, our mission is to provide impactful formation and creative opportunities to encounter the living Christ, the richness of the Catholic Church, and to live a life of vibrant faith proclaiming the Good News by word and witness. Over the last 30 years our ministries have served thousands of people and helped lay a strong foundation of faith in the lives of so many.

### Our Team

Our team recognises the great responsibility we carry in seeking God's vision for our ministries, and we answer that call with a firm commitment to personal excellence and accountability to ourselves, each other, and to God.

### About The Role

In a spirit of prayer and service and with the direction of the Executive Director, the Ministry Coordinator is responsible for the delivery of the CSE's ministry programs of winter and summer camps, parish and school outreach, as well as any retreats or special events hosted by the CSE. They will also play a vital support role in the Discipleship Formation Program, fundraising efforts, and will help to make known to the public the ministries offered by the CSE. As a Ministry Coordinator, you will also have the exciting opportunity to be involved in the discernment of new ministry opportunities for the CSE.

## Job Description

- Saint Malo Catholic Camps
  - Ensure the quality of the camp program and work towards its success
  - Promote the camp program in schools and parishes throughout Manitoba
  - Recruit and train seasonal camp leadership staff and assist with the recruitment and training of seasonal camp staff and volunteers
  - Develop camp timelines, schedules, and budgets
  - Organize and develop camp resources
  - Lay the groundwork for upcoming camps
  - Seek out camp sponsors and solicit ongoing support of the camp program
- Outreach Team
  - Ensure the quality of the outreach program and work towards its success
  - Promote the outreach program in schools and parishes throughout Manitoba
  - Respond to booking inquiries and manage the Outreach Team schedule
  - Recruit, train and lead outreach team members
  - Create impactful outreach programming including talks, skits, music ministry, prayer ministry, testimonials, and more

- Develop timelines, schedules and budgets
- Organize and develop Outreach Team resources
- Additional Responsibilities
  - Support the Discipleship Formation Program as available through teaching and serving where needed
  - Help with promoting the DFP and recruiting students
  - Make sincere efforts at seeking financial support and assist with general fundraising efforts
  - Seekout ongoing formation and ministry related training
  - Build relationships and spend time with people in similar ministries to share knowledge and resources with the goal of building up the body of Christ and proclaiming the Good News to all the world (this could include but is not limited to Face to Face Ministries, Catholic Christian Outreach, Illuminate, St. Therese Institute of Faith and Mission, Damascus Camps, NET Ministries, local protestant camp programs, etc...)
  - Initiate new ministry opportunities as available (this could include but is not limited to family camps, wilderness excursions, mens and womens retreats, advent and triduum retreats, conferences and seminars, young adult ministry, mission trips, pilgrimages, etc...)

## Requirements

- Bilingual (French and English, written and oral) an asset
- Adult over 18 finished high school
- Post-secondary training in theology, youth ministry, or related field an asset
- Previous Catholic youth ministry experience in a leadership role
- Experience in administrative work an asset
- Basic computer skills (Google Workspace, email) required and an ability to learn new cloud based software programs
- Good communication etiquette (phone, text, and email)
- Class 5 driver's license required
- Clean criminal record check with vulnerable sector search, and not on the child abuse registry

## Position Details

- Position starts as soon as possible
- \$18/hr. to start with a maximum of 20 hrs per week paid bi-weekly
- Free room and board when staying on site during camps (limited outside of camp seasons)
- Full reimbursement for all approved work-related mileage expenses
- Approved training expenses will be covered

## How to Apply

Please submit your resume and cover letter to [director@catholicway.net](mailto:director@catholicway.net)

We thank all applicants for their interest, however only qualified applicants will be contacted.

For more information on this or other employment opportunities at the Catholic School of Evangelization, please contact us at [director@catholicway.net](mailto:director@catholicway.net) or 204-347-5396

## L'opportunité

### Notre mission

À l'École catholique d'évangélisation, notre mission est d'offrir une formation marquante et des opportunités créatives pour rencontrer le Christ vivant, retrouver la richesse de l'Église catholique, et vivre une vie de foi vibrante en proclamant la Bonne Nouvelle par la parole et le témoignage. Au cours des 30 dernières années, nos ministères ont servi des milliers de personnes et ont contribué à établir une base de foi solide dans la vie de tant de personnes.

### Notre équipe

Notre équipe reconnaît la grande responsabilité que nous portons dans la recherche de la vision de Dieu pour nos ministères, et nous répondons à cet appel avec un engagement ferme envers l'excellence personnelle et la responsabilité envers nous-mêmes, les uns envers les autres et envers Dieu.

### À propos du rôle

Dans un esprit de prière et de service et sous la direction du directeur général, le coordonnateur/trice du ministère est responsable de la prestation des programmes ministériels de l'Écé: camps d'hiver et d'été, de sensibilisation paroissiale et scolaire, ainsi que de toute retraite ou événement spécial organisé par l'Écé. Ils joueront également un rôle de soutien vital dans le Programme de formation des disciples, dans les efforts de collecte de fonds et aideront à faire connaître au public les ministères offerts par l'Écé. En tant que coordonnateur/trice du ministère, vous aurez également l'opportunité passionnante de participer au discernement de nouvelles opportunités de ministère pour l'Écé.

## Description de l'emploi

- Camps catholiques de Saint-Malo
  - Assurer la qualité du programme des camps et travailler à sa réussite
  - Promouvoir le programme de camp dans les écoles et les paroisses
  - Recruter et former le personnel de direction du camp saisonnier et aider au recrutement et à la formation du personnel saisonnier et des bénévoles
  - Élaborer les échéanciers, les horaires et les budgets du camp
  - Organiser et développer les ressources du camp
  - Jeter les bases des camps à venir
  - Rechercher des sponsors pour le camp et solliciter un soutien continu.
- Équipe de sensibilisation
  - Assurer la qualité du programme de sensibilisation et travailler à son succès
  - Promouvoir le programme de sensibilisation dans les écoles et les paroisses
  - Répondre aux demandes de réservation et gérer le planning de l'équipe
  - Recruter, former et diriger les membres de l'équipe de sensibilisation
  - Créez des programmes de sensibilisation marquante comprenant des conférences, des sketches, un ministère musical, un ministère de prière, des témoignages, etc.
  - Élaborer des échéanciers, des calendriers et des budgets
  - Organiser et développer les ressources de l'équipe de sensibilisation
- Responsabilités supplémentaires

- Soutenir le programme de formation des disciples dans la mesure où il est disponible en enseignant et en servant là où c'est nécessaire
- Aide à la promotion du PFD et au recrutement des étudiants
- Faire des efforts sincères pour rechercher un soutien financier et contribuer aux efforts généraux de collecte de fonds
- Rechercher une formation continue et une formation liée au ministère
- Établissez des relations et passez du temps avec des personnes exerçant des ministères similaires pour partager des connaissances et des ressources dans le but de construire le corps du Christ et de proclamer la Bonne Nouvelle au monde entier (cela pourrait inclure, mais sans s'y limiter, les ministères face à face, Catholic Christian Outreach, Illuminate, Institut Sainte Thérèse de Foi et de Mission, Camps de Damas, Ministères NET, programmes de camps protestants locaux, etc...)
- Initier de nouvelles opportunités de ministère si disponibles (cela pourrait inclure, sans toutefois s'y limiter, des camps familiaux, des excursions en pleine nature, des retraites pour hommes et femmes, des retraites de l'Avent et du triduum, des conférences et séminaires, un ministère pour jeunes adultes, des voyages missionnaires, des pèlerinages, etc.)

## Exigences

- Bilingue (français et anglais, écrit et oral) un atout
- Adulte de plus de 18 ans ayant terminé ses études secondaires
- Formation postsecondaire en théologie, en pastorale auprès des jeunes ou dans un domaine connexe, un atout
- Expérience antérieure en ministère catholique auprès des jeunes dans un rôle de leadership
- Expérience en travail administratif un atout
- Compétences informatiques de base (Google Workspace, courrier électronique) requises et capacité à apprendre de nouveaux logiciels basés sur le cloud
- Bonne étiquette de communication (téléphone, SMS et courriel)
- Permis de conduire classe 5 requis
- Vérification du casier judiciaire propre avec recherche du secteur vulnérable, et non sur le registre de la maltraitance des enfants

## Détails du poste

- Le poste commence le plus tôt possible
- 18 \$/heure. pour commencer avec un maximum de 20 heures par semaine
- Hébergement et pension gratuits lors d'un séjour sur place pendant les camps (limité en dehors des saisons de camp)
- Remboursement intégral de toutes les dépenses kilométriques approuvées
- Les dépenses de formation approuvées seront couvertes

## Comment appliquer

Veillez soumettre votre curriculum vitae et lettre de motivation à [directeur@catholicway.net](mailto:directeur@catholicway.net)

Nous remercions tous les candidats pour leur intérêt, mais seuls les candidats qualifiés seront contactés. Pour plus d'informations à ce sujet ou sur d'autres opportunités d'emploi à l'École catholique d'évangélisation, veuillez nous contacter à [director@catholicway.net](mailto:director@catholicway.net) ou au 204-347-5396.